

此为证书 CN21/20052 译本

下述组织

圣戈班高功能塑料(上海)有限公司

注册地址: 中国上海市闵行经济技术开发区昆阳路 1476 号经营地址: 中国上海市闵行经济技术开发区昆阳路 1476 号

的管理体系已经过审核,并被证明符合下述要求

ISO 45001:2018

所涉及的活动范围覆盖

生产和销售用于汽车、建筑、医疗、制药、化学工程、 半导体、电子、电气、航空、食品饮料、新能源及通用工业的 塑料泡棉胶带、薄膜、塑料涂层织物、自润滑轴承衬套、塑料 软管、塑料泵件、塑料阀门、密封圈、硅橡胶制品 及其它工程、高功能塑料零件和复合品

该证书的有效期自 2021年 01月 18日至 2024年 01月 17日 并须经过符合要求的监督审核保持有效 持续认证至少在证书到期日前 60天执行 版本号 1 初始注册日期 2021年 01月 18日

签署



SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Ellesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS 45001 2018 0219 M1

第1页 共1页











Certificate CN21/20052

The management system of

SAINT-GOBAIN Performance Plastics (Shanghai) Co., Ltd.

Business Registration Address: No. 1476, Kunyang Road, Minhang Economic & Technological Development Zone, Shanghai City, P.R. China Business Operation Address: No. 1476, Kunyang Road, Minhang Economic & Technological Development Zone, Shanghai City, P.R. China

has been assessed and certified as meeting the requirements of

ISO 45001:2018

For the following activities

Manufacture and sales of plastics foam tapes, films, coated fabrics, self-lubricating bearings, plastic tubes, plastic pump parts, plastic valves, seals, silicone rubber products and other engineering and high performance plastic components and composites to serve Automotive, construction, medical, pharmaceutical, chemical, semiconductor, electronic, electrical, aviation, food and beverage, alternative energy and general industries

This certificate is valid from 18 January 2021 until 17 January 2024 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits. Recertification audit due a minimum of 60 days before the expiration date Issue 1. Certified since 18 January 2021

Authorised by



SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park Eilesmere Port Cheshire CH65 3EN UK
t +44 (0)151 350-6666 f +44 (0)151 350-6600 www.sgs.com

HC SGS 45001 2018 0219 M1









This document is issued by the Company subject to its Géneral Conditions of Certification Services accessible at www.sgs.com/terms_and_conditions.fitm.

Attention is drawn to the firnitations of liability, indemnification and jurisdictional strength of the services established therein. The authenticity of this document has be verified at http://www.sgs.com/en/certified-clients-and-productScriftied-client-directory.

Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest.